
Obecný  úrad,  072 37  Lastomír  322,  okr.  Michalovce 

 

    Z á p i s n i c a 

Napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lastomír konaného dňa 26.06.2023 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny. 

 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Štefan Bubeňko. 

Privítal prítomných poslancov a ospravedlnil poslanca Ing. Vladimíra Baloga z dôvodu 

práceneschopnosti. Privítal p. Štefana Hudáka , ktorý oboznámi poslancov  s projektom 

nájomných bytov a JUDr. Miroslava Bočinca. Skonštatoval, že z počtu 9 poslancov je 

prítomných 8 poslancov, takže obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Program 

obecného zastupiteľstva obdržali poslanci spolu s pozvánkou. Požiadal poslancov o doplnenie 

programu   – Prezentácia nájomných bytov Na doplnenie programu poslanci nemali námietky. 

Starosta prečítal program zasadnutia- 

 

 

  1.    Otvorenie 

  2.    Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

  3.    Prezentácia nájomných bytov. 

  4.    Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

  5.    Záverečný účet obce Lastomír za rok 2022 

  6.    Stanovisko  hlavného kontrolóra  obce k záverečnému účtu obce Lastomír za rok     

          2022 

  7.    Použitie finančných prostriedkov z Rez. fondu na kapitálové výdavky 

  8.    Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 

  9.    Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2023 

10.    Žiadosť neverejného poskytovateľa / Minerva  n.  o./ o finančný príspevok na     

         prevádzku poskytovanej sociálnej služby podľa § 75 odst. 1-5 a 11 Zákona č.  

         448/2008 Z.z. 

11.    Prerokovanie prenájmu obecnej budovy pre Slovenskú poštu. 

12.    Zapojenie sa do výzvy – infraštruktúra pre pohybové a voľnočasové aktivity v  

         exteriéri 

13.    Rôzne 

14.    Diskusia 

15.    Záver 

 

Starosta dal hlasovať za tento program. Za hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

Bod 2. 

 

Do návrhovej komisie navrhol starosta : PhDr. Tomáš Červeňák 

           Jakub Bajužik 

           Ing. Ladislav Zásadný 

 

Overovateľov zápisnice navrhol starosta: Mgr. Ján Palkoci 

             Ján Mižík   

   



Za zapisovateľka zápisnice: Ing. Eva Nagyová 

Starosta dal hlasovať za tento bod programu. 

 

 PhDr. Tomáš Červeňák prečítal návrh na uznesenie č. 17/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje do návrhovej komisie: MUDr. Darina Tomková 

                           Jakub Bajužik 

                Ing. Ladislav Zásadný 

 

Za overovateľov zápisnice: Mgr. Ján Palkoci 

            Ján Mižík 

 

Za zapisovateľku: Ing. Eva Nagyová 

 

Za: Hlasovali všetci prítomní 8  poslanci 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 3. Prezentácia nájomných bytov 

 

Starosta požiadal p. Štefana Hudáka aby oboznámil poslancov s projektom nájomných bytov.  

P. Hudák predložil poslancom projekt. Poslanci sa zhodli, že si projekt preštudujú a potom sa 

k nemu vyjadria. 

 

Bod 4. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

Uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia boli splnené. Bola podaná žiadosť na projekt 

príprava reg. proj. - obec Lastomír v rámci výzvy IROP-PO7-SC- 98.  

Jedná sa s majiteľmi pozemkov pod plánovacími chodníkmi. 

Poslanec  Radoslav Barta povedal, že do dnešného dňa mu nebol poskytnutý zápis 

z kontrolného dňa poslancov a zastupiteľov firmy, ktorá robí chodníky, ktorý žiadal predložiť 

na poslednom zastupiteľstve. Starosta mu odpovedal, že mu ho predloží.. 

 

Bod 5. Bod 6. Záverečný účet obce Lastomír za rok 2022, Stanovisko hlavného 

kontrolóra obce k záverečnému účtu obce Lastomír za rok 2022 

 

Záverečný účet obce Lastomír za rok 2022 je zverejnený na webovej stránke obce. Starosta 

požiadal Ing. Gajdoša aby najprv prečítal stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2022. 

Ing. Ľudovít Gajdoš prečítal stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2022.. Starosta 

požiadal poslancov, či majú nejaké pripomienky k týmto bodom programu. Poslanci nemali 

pripomienky. Starosta dal hlasovať za tieto body programu.  

 

PhDr. Tomáš Červeňák prečítal návrhy na uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie č. 18/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu 

obce za rok 2022. 

 



Za: Hlasovali všetci prítomní 8 poslanci 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh na uznesenie č. 19/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

Za: Hlasovali všetci prítomní 8 poslanci 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh na uznesenie č. 20/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu 

rezervného fondu vo výške 36 211,79 €. 

 

Za: Hlasovali všetci prítomní 8 poslanci 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Bod 7. Použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na kapitálové výdavky. 

 

Starosta navrhol použiť fin. prostriedky na chodníky v sume 10 000,00 € a dokončenie 

komunitného centra v sume 20 000,00 €. Poslanci nemali  pripomienky, tak starosta dal 

hlasovať za tento bod programu.  

 

PhDr. Tomáš  Červeňák prečítal návrh na uznesenie č. 21/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na 

chodníky v sume 10 000,00 € a dokončenie komunitného centra v sume 20 000,00 €. 

 

Za: Hlasovali všetci prítomní 8 poslanci 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

Bod 8. Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 

 

Poslancom bolo predložené rozpočtové opatrenie č.2/2023. Ing. Nagyovú   vysvetlila 

poslancom potrebu úpravy rozpočtu. Jedná sa hlavne o prijatú dotáciu na rekonštrukciu 

a výstavbu chodníkov, zmena kódov zdroja u pedagogického asistenta, fin.príspevok 

z Nadácií EPH na spolufinancovanie MDD a Október  mesiac úcty k starším, ako aj iné 

položky v rozpočte. Poslanci nemali pripomienky k tejto úprave rozpočtu. Starosta dal 

hlasovať za tento bod programu.  

 

PhDr. Tomáš Červeňák prečítal návrh na uznesenie č. 22/2023 

 



Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 2/2023. 

 

Za: Hlasovali všetci prítomní 8 poslanci 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Bod 9. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2023 

 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2023 prečítal  Ing. 

Ľudovít Gajdoš. Po prečítaní požiadal starosta obce  poslancov či majú pripomienky  

k tomuto návrhu. Poslanci nemali pripomienky k tomuto návrhu, tak starosta dal hlasovať za 

tento bod programu. 

 

PhDr. Tomáš Červeňák  prečítal návrh na uznesenie. č. 23/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

na 2. polrok 2023. 

 

Za: Hlasovali všetci prítomní 8 poslanci 

Proti: 0  

Zdržal sa : 0 

 

Bod 10.  Žiadosť neverejného poskytovateľa / Minerva n.o./ o finančný príspevok na 

prevádzku poskytovanej sociálnej služby podľa §75 odst. 1-5 a 11 Zákona č. 448/2008 

Z.z. 

 

Jedná sa o p. Zuzanu Koščovú, ktorá je ubytovaná v Minerve n.o. Minerva požaduje od obce 

mesačne prispievať 100,00 € od 01.01.2023. Poslanci vzhľadom k tomu, že sa jedná 

o najstaršiu občianku obce s týmto súhlasili, s tým že doplatiť so spätnou splatnosťou od 01-

06/2023 600,00 €. Starosta dal hlasovať za tento bod programu. 

 

PhDr. Tomáš Červeňák  prečítal návrh na uznesenie. č. 24/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej 

služby podľa § 75 odst. 1-5 a 11 Zákona č. 448/2008 Z.z. v sume 100,00 € mesačne, doplatiť 

so spätnou splatnosťou od 01-06/2023 600,00 €.  

 

Za: Hlasovali všetci prítomní 8 poslanci 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Bod 11. Prerokovanie prenájmu obecnej budovy klubu dôchodcov pre Slovenskú poštu  

 

Starosta oznámil poslancom, že Slovenská pošta chce zrušiť pobočku v obci. Je tu možnosť 

dať do prenájmu nevyužitú budovu klubu dôchodcov, aby sa v obci zachovala pobočka 

Slovenskej pošty. Poslanci s týmto návrhom súhlasili a odporučili starostovi jednať so 

zástupcami Slovenskej pošty o výške a podmienkach prenájmu klubu dôchodcov.  

 



PhDr. Tomáš  Červeňák prečítal návrh na uznesenie č. 25/2023  

 

Obecné zastupiteľstvo odporúča starostovi jednať so zástupcami Slovenskej pošty o výške 

a podmienkach prenájmu klubu dôchodcov Slovenskej pošte. 

 

Za: Hlasovali všetci prítomní 8 poslanci 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 12.Zapojenie sa do výzvy-infraštruktúra pre pohybové a voľnočasové aktivity 

v exteriéri. 

 

Starosta oboznámil poslancov o zapojení sa do tejto výzvy , jedná sa o workoutové ihrisko, 

ktoré bude slúžiť menším ako aj starším deťom. Poslanci nemali pripomienky. Starosta dal 

hlasovať za tento bod programu. 

 

PhDr. Tomáš Červeňák prečítal návrh na uznesenie č. 26/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zapojenie do výzvy – infraštruktúra pre pohybové 

a voľnočasové aktivity v exteriéri. 

 

Za: Hlasovali všetci prítomní 8 poslanci 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Bod 13. Rôzne. 

 

Starosta oboznámil poslancov  

 

1/ Pripravované akcie na najbližšie obdobie 

- 2 – 3 výlety na letné kúpaliska 

- v auguste súťaž vo varení guľašov 

- v septembri výlet pre dôchodcov 

2/ Máme vyhotovenú projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu a výstavbu nového chodníka 

približne 420 m dlhého, od p. Poškroba po p. Kubáňa. 

3/ Ideme sa zapojiť do výzvy na preplatenie zvýšených cien energií. 

4/ Zapojili sme sa do výzvy na dotáciu na Ukrajincov, ktorých sme mali v našej obci od 

vypuknutia vojny. 

5. Máme schválený finančný príspevok v sume 2500,00 € od Nadácie EPH , ktorý je určený 

na projekt „ Organizovanie MDD a Október, mesiac úcty k starším v obci Lastomír.“ 

Pomohli nám zlikvidovať čiernu skládku smerom na Šamudovce v sume cca 5 000,00 €. 

6. Zapojili sme sa do výzvy cez KSK. Názov projektu Smart obec Lastomír, na vytvorenie 

novej obecnej web stránke. Požadovaná výška dotácie je 3 420,00 € a spoluúčasť obce  

380,00 €. 

7. Informoval poslancov, že 29.6.2023 prebehne kolaudácia -Výstavba a rekonštrukcia 

chodníkov. 

8. Zapojili sme sa do výzvy cez KSK, názov projektu „ Podpora skvalitnenia športovej 

činnosti futbalistov. Požadovaná výška dotácie je 4 465,00 € a spoluúčasť je 715,00 €. 

 



Ing. Ladislav Zásadný navrhol prehodnotiť zmluvu o prenájme Domu smútku, dať do 

poriadku skládku odpadu za Laborcom, ktorá vznikla po výstavbe chodníkov, prerobiť VZN 

o prenájme kultúrneho domu, domu smútku nakoľko sa zvýšili energie tak by bolo potrebné 

navýšiť prenájom.  

Poslanec Radoslav Barta navrhol vypracovať cintorínsky poriadok, zlegalizovať most, urobiť 

revíziu mostu ako aj technické opatrenia na prepravu po moste. 

Starosta dal hlasovať za tento bod programu. 

 

PhDr. Tomáš Červeňák prečítal návrh na uznesenie č. 27/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

1/ Pripravované akcie na najbližšie obdobie 

- 2 – 3 výlety na letné kúpaliska 

- v auguste súťaž vo varení guľašov 

- v septembri výlet pre dôchodcov 

2/ Vyhotovenie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu a výstavbu nového chodníka 

približne 420 m dlhého, od Poškroba po Kubáňa. 

3/ Zapojenie sa  do výzvy na preplatenie zvýšených cien energií. 

4/ Zapojenie sa do výzvy na dotáciu na Ukrajincov, ktorých sme mali v našej obci od 

vypuknutia vojny. 

5. Schválený finančný príspevok v sume 2500,00 € od Nadácie EPH , ktorý je určený na 

projekt „ Organizovanie MDD a Október, mesiac úcty k starším v obci Lastomír.“ 

6. Zapojenie sa do výzvy cez KSK. Názov projektu Smart obec Lastomír, na vytvorenie novej 

obecnej web stránke. Požadovaná výška dotácie je 3 420,00 € a spoluúčasť obce  

380,00 €. 

7. Dňa 29.6.2023 prebehne kolaudácia -Výstavba a rekonštrukcia chodníkov. 

8. Zapojenie sa  do výzvy cez KSK, názov projektu „ Podpora skvalitnenia športovej činnosti 

futbalistov. Požadovaná výška dotácie je 4 465,00 € a spoluúčasť je 715,00 €. 

9. Prehodnotiť zmluvu o prenájme Domu smútku. 

10. Dať do poriadku skládku odpadu za Laborcom. 

11. Vypracovať cintorínsky poriadok 

12. Zlegalizovať most, urobiť revíziu mostu, urobiť technické opatrenia na prepravu po 

moste. 

13. Prerobiť VZN o prenájme kultúrneho domu, domu smútku. 

 

Za: Hlasovali všetci prítomní 8 poslanci 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Starosta predložil návrh – ZŠ Michalovce, Moskovská 1 na určenie školského obvodu pre 

obec Lastomír. Starosta dal hlasovať za tento návrh. 

 

PhDr. Tomáš Červeňák prečítal návrh na uznesenie č. 28/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje ZŠ Moskovská 1, Michalovce, ako školský obvod pre obec 

Lastomír. 

 

Za: Hlasovali všetci prítomní 8 poslanci 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 



 

Bod 14. Diskusia 

 

Starosta otvoril diskusiu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

 

 

Bod 15. Záver. 

 

V závere zasadnutia obecného zastupiteľstva sa starosta poďakoval poslancom za ich účasť 

a zasadnutie ukončil. 

 

 

V Lastomíre 26.06.2023 

 

 

Zapisovateľka:  Ing. Eva Nagyová .............................................. 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Ján Palkoci.................................... 

 

                 Ján Mižík .............................................. 

 

 

 

 

        Ing. Štefan Bubeňko 

               starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 


